
26pisnica zo zasadnutia

Rady Skoly pri ,25 Albina Brunovsk6ho, obchod na7, zoh<>r,

konanej 03.L0.2023 v budove Z5

Pritomni dlenovia RS podl'a prr:zendnej listiny

Program:

l.privitan ie

2. sprSva o vychovno-vzdeldvacej iinnosti za rok 2022-2023
3.rozpodet na rol<2024
4. r6zne

5. uznesenia

6.z5ver

K bodu L

Zasadnutie otvorila predsednidka Rady Skoly (d'alej len RS) pani Erika Dinu5ov6. privita16 pritomnycn
dlenov a ospravedlnila ch;ibaj(rcich dlenov. RS si zvolila zapisovatel'a p. Mikl6iov0 a ove;ovatelku zdrpisnice
p. Valovifov0.

K bodu 2

Pani riaditelka prezentovala sprSvu o vychovno-vzdeliivacej dinnosti za rok 2OZZ-2023.

P6n Polal<ovid podal inform5ciu k roziireniu 5l<oly, l<tore pripravuje obecnf 0rad. AktuSlrne boli projekty
odovzdan6 na obecnt 0rad, pripravuje sa verejn6 obstariivanie, ndsledne sa bude rieiit lealiz5cia. V pldne
je murovand stavba. s0bezne sa rieii aj rekonitrukcia telocvidne.

Pani Krebsov6 upozornila na problem v jedSlni, - nedostatoin5 kapacita miest, jedSlefi l,ariaj pre
d6chodcov - pdn Polakovii inforrnoval, Ze jedSlefi sa bude rieiit nesk6r, podl'a toho ako to bude
v bud0cnosti dorieiene s triedami, napr. druiina sa presunie do noveho pavil6nu a z jed<:nej triedy sa
m62e roziiritjedSlefi. Aviak je tam viacero moZnostirieienia, uvidisa v budrjcnosti ako to bude.

Pani riaditelka upozornila na nedostatok uditelbv a zvySovanie podtu deti. V druZine bolp vytvoren6 Z.
oddelenie. TieZ vysvetlila, Ze v Skole je vel'a integrovanfch deti, do predstavuje nSpor na uditelbv.

P6n Polakovid sa informoval na reklam5cia ihrisl<a. Pani riaditelka uviedla, )e ihrisko je cpraven6 a povrcn
ihriska je vymeneny. Zdrovefi :;a robil aj plot za Skolskym ihriskom a eite sa bude upravqvattento priestor.
Are5lje str6ieny, aktu5lne nie s0 probl6my s vandalizmom. lhrisko sa v spoluprSci s OU otviira a zatviira.

K bodu 3

Pani riaditelka odprezentovaler rozpodet $koly, Informovala, Ze ministerstvo ikolstva pokryje financie,
napr. zvyiene n5kladytu sngr,gie boli uhraden6. Casto sa striva, ie financie pridu na 6dertikolytesne preo
koncom roka a musia sa efektivne vyderpat do konca roka.

5t<o a jed6lefi je hraden6 obcc,u, aktudlne sa vari pre d6chodcov v dkolskej jeddlni.

P. Mikloiovid sa informoval na stojany na bicyl<le uvaZuje sa o vddSom stojisku



Paniriaditell<a informovala,ieareSl Skolyjeuidostzahusteny,napr.cezvelk0prest5vkuchodiadetipo
chodnikoch

Pani riaditelka informovala, nil potrebu obmieriat notebooky. P. Macl<ovid sa informovarl na technicke
detaily, ak5 technika je v triedach, al<o sa zakupuje software , Ziadal o bliZsie vysvetlenir: tejto
problematiky, nakoll<o ndklady na techniku s6 vysolce.

K bodu 4

o Poslanci sa informovali ako vnima Skola organizSciu MDD v spoluprdci s OU a tieri sa rieiil r5mec
budrlcej spoluprSce s termin oslSv MDD. Podl'a vyjadrenia pani riaditell<y Skola vLita spolupr5cu OU
na priprave MDD, vninrajri to pozitivne.

o Poslancisa pftalina al:tivityna ikole, maj0 kontaktna koncertyna 5l<ol6ch a kur.zanglidtiny, je
potrebne aby sa obriitili priamo na pani riaditelku a dorie5ili detaily

K bodu 5

Rada Skoly berie na vedomie z:apisovatelku a overovatelku z5pisnice.

Rada Skoly srjhlasis nSvrhom nozpoitu Skoly na rokZ0Z4

Rada Skoly berie na vedomie s;pr6vu o vychovno-vzdelSvacej dinnosti za rok 2022-2023

K bodu 6

Pani Dinu5ov6, predsednidka f?5 pod'akovala pritomnym dlenom za 0dast a ukondila zasadnutie.
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Zdpisnicu vyhotovila: Silvia Mil<ldiovd jt'.h... ././L..:-
zapidovatell<a

,4t O
Zdpisnicu overila: Dana Valovidov6 ,/ /Y.I*....

/ overovatelka

Predseda Rady ikoly: Erika Dirrui;ovd

V Zohore 03.10.2023
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Predsednidl<a RS


